
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 97
Ministeren oplyste under det åbne samråd den 21. november 2014 om konse-
kvenserne af lukningen af Erhvervsarkivet, at der hentes en besparelse på 3,4
mio. kroner, som skal anvendes på indscanning af dokumenter. Kan ministe-
ren redegøre for, hvilke specifikke indscanningsprojekter, de frigjorte midler er
tænkt anvendt på?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V) og Finn Thranum (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Kim.Andersen@ft.dk,
finn.thranum@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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